
PROTOKÓŁ

z Walnego Zebrania Sprawozdawczego

PZHGP Oddziału 072 RUMIA dnia 16.02.2024

Porządek zebrania:

1. Powitanie.

2. Przedstawienie i przyjęcie porządku zebrania.

3. Wybór przewodniczącego.

4. Wybór protokolanta zebrania.

5. Wybór Komisji Mandatowej – 3 osoby.

6. Wybór Komisji Uchwał i Wniosków – 3 osoby.

7. Stwierdzenie ważności zebrania – protokół Komisji Mandatowej.

8. Odczytanie protokołu z ostatniego zebrania i sprawozdania  Sekretarza Oddziału.

9. Sprawozdanie Prezesa Zarządu Oddziału .

10. Sprawozdanie Wiceprezesa ds. finansowych.

11. Sprawozdanie Wiceprezesa ds. organizacji lotów

12. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej.

13. Sprawozdanie Komisji Dyscyplinarnej.

14. Dyskusja nad sprawozdaniami.

15. Zgłoszenie  przez  przewodniczącego  Komisji  Rewizyjnej  wniosku  o  udzielenie

absolutorium za rok 2023.

16. Podanie do wiadomości członkom, zgodnie ze statutem Rozdz. XIV § 56 pkt. 9 planu

lotów oraz obowiązujących mistrzostw na sezon 2024.

17. Przedstawienie  proponowanego  preliminarza  budżetowego  na  rok  2024,  dyskusja  

i  zatwierdzenie.

18. Wybór Oddziałowej Komisji Lotowej i Zegarowej.

19. Przyjęcie uchwał i wniosków – głosowanie.

20. Dyskusja i wolne wnioski.

21. Zakończenie zebrania.
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Część opisowa zebrania:

Ad. 1, 2, 3 i 4
Zebranie rozpoczął  Prezes Oddziału Kol.  Karol Wagner hasłem „Dobry Lot”. Powitał wszystkich
członków i  poprosił  o  uczczenie minutą ciszy pamięć zmarłego niedawno członka honorowego
Oddziału  072  Rumia  kol.  Stanisława  Golonki,  a  następnie  przedstawił  porządek  zebrania  oraz
zaproponował aby Kol. Łukasz Grochocki został Przewodniczącym Zebrania, a Kol. Gizela Wagner
protokolantem. 
Porządek zebrania i obie kandydatury zostały w głosowaniu jawnym przez zebranych jednogłośnie
przyjęte.

Ad. 5 i 6
Do Komisji Mandatowej podano z sali n/w kandydatury:

1) Robert Brandt  - Przewodniczący Komisji ,
2) Radosław Janca  - Członek Komisji,
3) Zenon Wilczewski  - Członek Komisji,

Do Komisji Wniosków zgłoszono z sali n/w  kandydatury:
1) Zygmunt Szymański  - Przewodniczący Komisji ,
2) Lademann Zdzisław - Członek Komisji,
3) Wojewski Mariusz - Członek Komisji,

Zebrani  członkowie  jednomyślnie  zatwierdzili  w/w  kandydatury  do  Komisji:  Mandatowej  i
Wniosków. 

Ad. 7
Komisja Mandatowa po sprawdzeniu listy obecności poinformowała, że w zebraniu na 71 członków
uczestniczy 46. Wobec powyższego Walne Zebranie Sprawozdawcze PZHGP Oddziału 072 Rumia
jest prawomocne do przeprowadzenia zebrania i podejmowania uchwał (dokument załączony do
protokołu).

Ad. 8
Odczytano  protokół  z  ostatniego  zebrania  sprawozdawczego  oddziału,  które  odbyło  się
18.02.2023, a także sprawozdanie Sekretarza Oddziału 072 za rok 2023 (dokument załączony do
protokołu).

Ad. 9
Przedstawienie  sprawozdania  z  działalności  Zarządu  przez  Kol.  Karola  Wagnera  (dokument
załączony do protokołu).

Ad. 10 i 11
Przedstawienie  sprawozdania  z  działalności  finansowej  oddziału  przez  Wiceprezesa  ds.
finansowych Kol. Stanisława Pionka. 
(dokument załączony do protokołu).
Wiceprezes  ds.  organizacji  lotów nie  przedstawił  protokołu,  jego sprawozdanie  było  wyłącznie
ustne.  Jako  podkreślił  kol.  Patryk  Sonnberg  sezon można  uznać  za  udany,  nie  było  żadnych
komplikacji przy trwaniu lotów, dużych strat gołębi itd., a współpraca przy koordynacji wypuszczeń
przebiegała zgodnie. 

Ad. 12
Przedstawienie sprawozdania Komisji Rewizyjnej przez przewodniczącego Kol. Jacka Bissa
(dokument załączony do protokołu).
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Ad. 13
Przewodniczący komisji  dyscyplinarnej Kol. Marek Grzenkowicz zadeklarował, że w ub. roku nie
wpłynął żaden wniosek do komisji dyscyplinarnej, co spotkało się z entuzjazmem sali.

Ad. 14
Koledzy hodowcy z akceptacją przyjęli raporty członków Zarządu z roku ubiegłego, tym samym nie
było  dyskusji  nad  sprawozdaniami.  Następnie,  Kol.  Zdzisław  Lademann  postawił  wniosek  o
zakończenie dyskusji nad sprawozdaniami. 

Ad. 15
Po zakończeniu dyskusji nad sprawozdaniami przewodniczący Komisji Rewizyjnej postawił wniosek
o udzielenie absolutorium Zarządowi Oddziału. Odbyło się głosowanie jawne, którego wynik był
następujący:
      
„Za” głosowało 46  członków 
0  było „przeciw” 
0  „wstrzymało się”. 

Absolutorium zostało udzielone.
Przewodniczący  zebrania  kol.  Łukasz  Grochocki  podziękował  za  zaproszenie  na  zebranie,
pogratulował wyników Hodowcom Oddziału 072 Rumia i przekazał srebrne odznaczenie dla kol.
Krzysztofa Daleckiego.

Ad. 16
Kol. Karol Wagner, podał do wiadomości plan lotów gołębi i obowiązujące mistrzostwa na sezon 
2024. Obecni na zabraniu hodowcy przyjęli z akceptacją przedstawione dokumenty. 

Ad. 17
Preliminarz na rok 2024 przedstawił Prezes Oddziału kol. Karol Wagner .
(dokument załączony do protokołu). 
Kol. Jan Semmerling dopytał krótko o kwestię dotacji dla sekcji Rumia, a Prezes Zarządu rozwiał
wszystkie  wątpliwości.   Kol.  Zdzisław Lademann postawił  wniosek o  zakończenie  dyskusji  nad
preliminarzem. Odbyło się głosowanie jawne nad preliminarzem, którego wynik był następujący:
      
„Za” głosowało 46  członków 
0  było „przeciw” 
0  „wstrzymało się”. 

Tym samym, zaproponowany preliminarz został przyjęty.

Ad. 18
Do Oddziałowej Komisji Lotowej zaproponowano następujące kandydatury:

1) Patryk Sonnberg - przewodniczący
2) Marek Grzenkowicz
3) Mirosław Filipkowski
4) Eugeniusz Labuda

Skład Komisji został przyjęty jednogłośnie.

Do Oddziałowej Komisji Zegarowej zaproponowano następujące osoby: 
1) Romuald Bujak- przewodniczący
2) Zygmunt Szymański
3) Zdzisław Lademann
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4) Dariusz Sonnberg
Skład Komisji został przyjęty jednogłośnie.               

Ad. 19
Przewodniczący  Komisji  Uchwał  i  Wniosków  Kol.  Zygmunt  Szymański przedstawił  zgłoszone
podczas zebrania wnioski:

1. Kol. Zdzisław Lademann zaproponował 1 puchar /tablo na którym będą widniały wszystkie
osiągnięcia danego hodowcy. Celem tej zmiany byłyby oszczędności dla Oddziału. Odbyło
się jawne głosowanie w tej sprawie, następstwem czego są poniższe wyniki

ZA-46
PRZECIW-0
WSTRZYMAŁO SIĘ-0

Tym samym wniosek został przyjęty.

2. Kol. Zdzisław Lademann postawił wniosek o zmianę nazwy Oddziału na Rumia-Reda. W
wyniku głosowania jawnego wniosek został przyjęty. Wyniki głosowanie były następujące:

ZA-30
PRZECIW-14
WSTRZYMAŁO SIĘ-2

3. Kol.  Zygmunt  Szymański  zawnioskował  o  zniesienie  hasła  na  stronie  Oddziału,  którym
zabezpieczone  są  listy  konkursowe.  Odbyło  się  jawne  głosowanie  w  tej  sprawie,
następstwem czego są poniższe wyniki:

ZA-16
PRZECIW-25
WSTRZYMAŁO SIĘ-5

Tym samym wniosek został odrzucony.

Ad. 20
W dyskusji głos zabrali:

Kol.  Jan   Semmerling  podjął  temat  kosztów  związanych  ze  zmianą  nazwy  na  sztandarze.
Uzgodniono,  że  zmiana  nazwy  Oddziału  nie  będzie  się  wiązała  ze  zmianą  tejże  nazwy  na
sztandarze i dodatkowymi kosztami.

Kol. Romuald Bujak poprosił o możliwość otrzymywania tzw. „pasków” po każdym locie. Prezes
Oddziału  zapewnił, że brak „pasków” był związany z błędem oprogramowania i w tym roku na
pewno  takie  paski  będą.  Z  racji  na  fakt,  że  nie  było  innych  wątpliwości  i  nieścisłości  do
przedyskutowania, kol. Karol Wagner postawił wniosek o zakończenie dyskusji.

Ad. 21
Na  zakończenie  Przewodniczący  podziękował  wszystkim  za  udział  i  sprawne  przeprowadzenie
zebrania. Na tym zebranie zostało zakończone.

            Protokołował: 
                                                           ……………………………….

  Przewodniczący:
  ……………………………….
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